



Walking Together

EDUCATION FOR RECONCILIATION

Land Acknowledgment

The Alberta Teachers' Association acknowledges Treaty 7 territory—the ancestral and traditional territory of the Blackfoot Confederacy: Kainai, Piikani and Siksika as well as the Tsuu T'ina First Nation, Stoney Nakoda First Nation. We acknowledge the many First Nations, Métis and Inuit peoples whose footsteps have marked these lands for generations. We are grateful for the traditional Knowledge Keepers and Elders who are still with us today and those who have gone before us. Our recognition of this land is an act of reconciliation and an expression of our gratitude to those whose territory we reside on, or are visiting.



The Alberta Teachers' Association

www.teachers.ab.ca  [walkingtogetherata](https://www.instagram.com/walkingtogetherata/)  [@ATAindigenous](https://twitter.com/ATAindigenous)





Walking Together

EDUCATION FOR RECONCILIATION

Reconnaissance du territoire

L'Alberta Teachers' Association reconnaît le territoire visé par le Traité n° 7, qui est le territoire ancestral et traditionnel des membres de la Confédération des Pieds-Noirs : les Kainai, les Piikani, les Siksika, ainsi que la Première Nation Tsuu T'ina et la Première Nation Stoney Nakoda. Nous reconnaissons les nombreux membres des Premières Nations, les Métis et les Inuits dont les pas foulent ces terres depuis des générations. Nous sommes reconnaissants envers les gardiens du savoir traditionnel et les Ainés, ceux qui sont toujours parmi nous comme ceux qui nous ont précédés. Nous reconnaissons ces terres en guise d'acte de réconciliation et pour exprimer notre gratitude envers ceux dont le territoire est l'endroit où nous résidons ou que nous visitons.



The Alberta Teachers' Association

www.teachers.ab.ca [@walkingtogetherata](https://www.instagram.com/walkingtogetherata/) [@ATAindigenous](https://twitter.com/ATAindigenous)

